
 

Referat – bestyrelsesmøde 
Grundejerforeningen Lundegaard 

Dato: 1-9-2021 
 
Deltagere bestyrelse: Allan, Lars, Ditte, Trine, Jens 
Deltagere bestyrelsessuppleanter: - 
 
Referent: Jens 
 
Dagsordens-punkt Ansvar/Tid 
Økonomi: 

• Maj-Britt betaler stadig vores regninger, da skiftet af kasserer i banken tager 
meget lang tid. 

o Alle i bestyrelsen har underskrevet dokument fra banken for at kunne 
få en ny person ind som kasserer. 

 
Lars 

Grønne områder: 
• Der er ikke tilfredshed med vedligeholdelsen som Vækst & Miljø foretager. 

Specielt beskæring bliver ikke gjort som aftalt i kontrakt. 
o Der vil blive arrangeret møde med kontaktpersonen fra Vækst & Miljø 

så fejl & mangler kan blive gennemgået og bragt i orden. 
• For at imødegå diskussioner, vil bestyrelsen udarbejde et detaljeret kort med 

beskrivelse og tidsangivelse på de forskellige opgaver, så der hele tiden kan 
følges op på opgaverne. 

• Der er bygget hule og gravet et vandhul mellem træerne på det grønne 
område. 

o Formanden har været i kontakt med drengene og vil følge op så der 
ikke ødelægges noget og det ikke udvikler sig for meget. 

• Det gamle bord med bænk rundt om er så råddent, at det ikke længere kan 
bruges. Derfor vil bestyrelsen fjerne det og køre det på genbrugspladsen. 

o Der vil på nuværende tidspunkt ikke blive sat et nyt op da der er et 
andet bord/bænkesæt på det grønne område. 

 
Trine-Allan/Sep 
 
 
 
 
 
 
Allan 
 
 
 
Allan/Lars/Jens 

Regnvandsbassin: 
• Arbejdet ved regnvandsbassin er færdigt og der mangler kun at træer og 

buske plantes igen.  
o Beplantningen vil ske på det tidspunkt der er mest gunstigt for 

væksten.  

 
Info 

Ny legeplads: 
• Den nye legeplads er færdig og kunne tages i brug i midten af august. 

o Der er god aktivitet omkring legepladsen og der har været mange 
positive tilkendegivelser mundtligt og i Facebook-gruppen. 

• Sidste rate af legepladsen er betalt så der er ingen udeståender. 
• Billeder af legepladsen på foreningens hjemmeside skal opdateres. 

o Jens aftaler det med Jesper som vedligeholder hjemmesiden. 
 www.grundejerforeningen-lundegaard.dk  

 
Info 
 
 
 
 
Jens / Sep 

Diverse: 
• Grundejerforeningen er blevet forespurgt om vi ville ”arve” et fodboldmål fra 

en af beboerne der flytter. 
o Foreningen har valgt at sige nej tak, da målet var så tungt et det er 

svært at flytte og derfor ville besværliggøre græsslåning. 

 
Info 
 
 

Næste møde i november. Formand sender forslag til ny dato ud. Alle 

 

http://www.grundejerforeningen-lundegaard.dk/

